
	

	
Indkaldelse	til	afdelingsbestyrelsesmøde	d.02.12.2015	kl.	17.30	
Fælleshuset	i	34A	
	
Afbud	til	mødet	meldes	til	Qasir	–	afbud	til	spisning	senest	dagen	til	Karin	
	
Deltagere:	Qasir,	Svend,	Jannie,	Karsten,	Gertrud	og	Steen	BJ	
Afbud:	Karin	
Uden	afbud:	Güney,	
	
Dagsorden	

1. Valg	af	dirigent	og	referent	
2. Godkendelse	af	dagsorden	
3. Godkendelse	af	referat	fra	sidste	møde	
4. Nyt	fra	administrationen/opfølgning	af	punkter	fra	sidst/BB-
net/indbrud	i	kælderrum,	hvad	gør	vi?	

5. Budgetkontrol/aktionsliste	
6. Opbevaringsskabe	i	aktivitetslokale.	Tilbud	på	ca.	8000,00	kr.	for	3	
højskabe	

7. Kommende	møder/	kurser/julefrokost	
8. Evaluering	af	beboermødet	
9. Motionsrum	
10. Nyt	fra	styregruppen	og	ABC	/naboskabsundersøgelse	2016	
11. Post	til/fra	Bo-Vest	
12. Nyt	fra	kassereren	
13. Nyt	fra	udvalgene/aktiviteterne/aktiviteternes	regnskaber	for										

2015	
14. Evt.	
	
Ad	1		 Referent	Gertrud	
Ad	2		 Dagsorden	godkendt	



Ad	3		 Referat	godkendt	
	
Ad	4		 Hjemmesiden	for	Helhedsplanen	er	stadig	ikke	lukket		
	 	 ned	hos	Bo-Vest.	Steen	følger	op.	
	 	 Døren	til	Fælleshuset	er	stadig	ikke	i	orden.	Steen	
	 	 tager	det	op	ved	1	års	gennemgang	mandag	d.	7.12.	
	 	 Pga.	af	de	mange	indbrud	i	kælder	5	sættes	der	ny		
	 	 cylinder	i	indgangsdøren	på	mandag.	Ny	nøgle	kan	fås	
	 	 ved	aflevering	af	den	gamle.	
	
Ad	5		 Budgetkontrol	gennemgået.	Det	ser	fint	ud.	
	 	 Aktionslisten	gennemgået.	
	
Ad	6		 Steen	bestiller	3	HTH	skabe	til	aktivitetsrummet.	
	 	 Pris	uden	opsætning	ca.	5000,00	kr.	Lars	sætter	dem		

	 op,	men	de	tages	først	i	brug	efter	aftale	med	
	 afdelingsbestyrelsen.	Vi	tager	fordeling	af	skabene	op	
	 på	vores	næste	møde.	

												
													Ad	7	 Va-konference		d.	16.1.		Qasir	og	Gertrud	deltager.	
	 	 Pris	400	kr.	pro	pers.	
	 	 Julefrokost	d.	8.	Januar	på	Felix	Steakhouse.	
	 	 Steen	og	Mette	deltager	
	 	 Julefrokost	med	driften	d.	10.12.	hvis	de	kan.	
	
											Ad	8		 Beboermødet	gik	rigtig	godt.	Der	var	stort	fremmøde.	
	 	 Oplæg	fra	Thomas	og	Sidsel	var	meget		dækkende,	så	
	 	 der	var	kun	få	spørgsmål	fra	salen.	Vi	holder	formøde	
	 	 for	ikke	dansktalende	beboere	før	beslutningsmøder,	
	 	 da	det	ikke	fungerer	med	tolkning	på	selve	mødet.	
	
											Ad	9		 Motionsrummet	åbner	lørdag		d.	5.12.	kl.	15-17.	
	 	 Der	bliver	åbent	for	alle	mandag,		fredag	og	søndag	kl.				
	 	 9-12	og	onsdag	kun	for	kvinder	onsdag	kl.	9-12.	Qasir,		
	 	 Lam	og	Gertrud	tager	vagter.		Træning	er	gratis	i		



	 	 Januar	måned.	Derefter	koster	det	50.	kr.	pr.	md.	
	 	 Sundhedsformidler	Ansam	Hassani	kommer	på	
	 	 åbningsdagen		og	der	bliver	serveret	forskelligt	guf.	
	 	 Lam	og	Qair	har	besluttet	at	kalde	motionsrummet		
	 	 Blokfit.	
	 	 Pga.	misforståelser	har	Steen	købt	en	motionscykel.		
	 	 Den	er	nu	sat	op	i	motionsrummet,	og	hvis	den	bliver		
	 	 en	succes,	køber	vi	den	af	Steen	for	1000,00	kr.	
	
						Ad	10	 	 Orienteringsmøde	om	naboskabsundersøgelsen		
	 	 afholdes	i	Fælleshuset	d.	7.1.16	kl.	17.30.	Tilmelding	
	 	 til	Mai	senest	3.1.	Undersøgelsen	i	Blokland	bliver	i		
	 	 uge	7.	Bestyrelsen	opfordres	til	at	deltage.		
	 	 Referat	fra	sidste	styregruppe	er	udsendt.	
	
					Ad	11	 	 Al	post	udsendt	elektronisk	
					Ad12	 	 Intet	nyt	
	
				Ad	13	 	 Mette	og	Gertrud	har	været	på	14	indflytterbesøg	
	
				Ad	14	 	 Carsten	har	problemer	med	manglende	lys	i		
	 																					cykelskuret	om	morgenen.	Han	taler	med	Johnny.	
	 	 Jannie	sørger	for	at	få	fjernet	sine	private	ting	fra	
	 	 Børnehaven	snarest,	da	der	skal	gøres	rent.		

Hun	donerer	et	gulvtæppe	til	Blokland.	Det	finder	vi	
en	plads	til.	
Julefesten	i	lørdags	forløb	rigtig	godt.	Ca.	50	deltog.	
Stemningen	var	fin.	Vi	så	flere	nye	ansigter.	
Det	var	første	fest	sammen	med	Solhusene.	Eva	fra		
Solhusene	og	Karin	fra	Blokland	stod	for	planlægning	
og	forberedelser	med	hjælp	fra	Mette.	Det	klarede	de	
flot.		
Mette,	Qasir	og	Gertrud	hjalp	med	afviklingen.	
Jannie	sørger	for	mad	til	næste	møde.		
	
Referat	Gertrud	d.	2.12.15	


